
Milota községi Önkormányzat Képviselőtestülete 2013.augusztus 29-én tartott ülésének: 
 
a.) jegyzőkönyve, 
b.) határozata: 48/2013., 
c.) tárgysorozata 
 
 
 
 
 
 

TÁRGYSOROZAT 
 
 
 
 

1.) A XI. Nemzetközi Diófesztivál megszervezéséhez kapcsolódóan pályázat benyújtásáról 
döntéshozatal 
 Előadó: polgármester 
 
2.) Egyéb kérdések 
 
 
 
Milota, 2013.augusztus 29. 
 
 
 
       Klapka György 
       polgármester 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: 2013.augusztus 29-én, Milota községi Önkormányzat Képviselőtestületének üléséről. 
 
Az ülés helye: Milota község Önkormányzata polgármesteri iroda 
 
Jelen vannak: Klapka György polgármester, 
  Bunna Istvánné alpolgármester, 
  Mikola Bálint, 
  Nagyné Horváth Erzsébet képviselők 
 
Távolmaradását előzetesen nem jelentette be: Danó József képviselő 
 
Tanácskozási joggal jelen van: Simon Blanka jegyző 
 
 
Klapka György polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés határozatképes 
és megnyitja. Ismerteti a képviselőtestülettel a napirend-tervezetet és kéri annak elfogadását. 
 
Napirend-tervezet: 
 
1.) A XI. Nemzetközi Diófesztivál megszervezéséhez kapcsolódóan pályázat benyújtásáról 
döntéshozatal 
 Előadó: polgármester 
 
2.) Egyéb kérdések 
 
 
A képviselőtestület a napirend-tervezettel egyhangúlag - 4 igen szavazattal - egyetértett és 
elfogadta. 
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 
1.) napirendi pont: 
 
(Az előterjesztést és a határozat-tervezetet a képviselők írásban megkapták.) 
 
Klapka György polgármester az előterjesztésben foglaltak szerint javasolja a pályázat benyújtását 
a jövő évi XI. Nemzetközi Diófesztivál megszervezéséhez. Kéri a képviselők véleményét, 
hozzászólását a napirenddel kapcsolatosan. 
 
Hozzászólások: 
 
Bunna Istvánné alpolgármester: 
A pályázati kiírás szerint a nettó költségeket támogatják, az ÁFA összegét az önkormányzatnak 



kell a költségvetésében biztosítani. Tehát mindenképpen szükséges valamilyen bevételi forrás 
ennek kigazdálkodásához. Belépőjegyet nem lehet majd szedni a rendezvényen, tehát ebből nem 
származhat bevétel.  
 
Klapka György polgármester: 
A jövő évi fesztiválnak egy rendkívül jól megszervezett rendezvénynek kell lennie. Ezt indokolja 
az is, hogy ebben az évben az ország tortája a Milotai mézes grillázs torta lett, tehát ezt 
mindenképpen el kell készíteni a fesztiválon is. Véleménye szerint már ebben az évben, 
legkésőbb novemberben el kell kezdeni a szervezést, a fellépők lefoglalását annak érdekében, 
hogy egy színvonalas rendezvény legyen a fesztivál, amely - a pályázati kiírás szerint is - két 
napos lesz: 2014..július 26-27-én. 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem volt, a polgármester javasolta a határozat-tervezet elfogadását. 
 
A képviselőtestület a javaslattal egyhangúlag - 4 igen szavazattal - egyhangúlag egyetértett és a 
következő határozatot hozta: 
 
 

Milota községi Önkormányzat 
Képviselőtestülete 

48/2013. (VIII. 29.) KT. 
HATÁROZATA 

 
- pályázat benyújtásáról - 

 
 

A Képviselőtestület 
 
1.) Pályázatot nyújt be a Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatalhoz az Európai 
Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból a helyi vidékfejlesztési stratégiák Leader fejezetének 
végrehajtásához nyújtandó támogatás elnyerésére. 
 
A pályázat címe: XI. Nemzetközi Diófesztivál. 
 
A pályázat megvalósulásának helyszíne: Milota Sportcentrum 015.hrsz. 
 
2.) A pályázat összes költségét: 5.023.913.- forintban, azaz Ötmillió-huszonháromezer-
kilencszáztizenhárom forintban állapítja meg, melyből: 
 - az igényelt támogatás összege:  3.988.791.- forint, 
 - saját forrás:    1.035.122.- forint. 
 
3.) A pályázat megvalósításához szükséges saját forrás összegét az önkormányzat 
költségvetésében biztosítja. 
 
4.) Felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtásával. 
 
 



2.) napirendi pont: 
 
Az egyéb kérdések között az alábbiak hangzottak el: 
 
Klapka György polgármester elmondja, hogy a képviselőtestület foglalkozott az elmúlt hetekben 
azzal, hogy 2013.szeptember 7-én falunapot kellene megszervezni a település lakossága részére. 
Volt egy megbeszélés is ezzel kapcsolatosan, ahová többen is meghívást kaptak a településről. 
Elhangzott az, hogy a lakosság részére az önkormányzat biztosítani egy ebédet (ehhez a 
szükséges alapanyagok megvannak).  
 
A polgármester kéri a képviselők véleményét, hozzászólását a falunap megszervezésével 
kapcsolatosan. 
 
Hozzászólások: 
 
Nagyné Horváth Erzsébet képviselő: 
Amennyiben a lakosság részére biztosítani akar egy ebédet az önkormányzat, akkor 800-900 
fővel kell számolni, amihez nagyon sok alapanyag szükséges.  
 
Simon Blanka jegyző: 
Az önkormányzat költségvetésében jelenleg ilyen célra nincs előirányzat. Azonban egy ilyen 
rendezvényre csak saját bevételéből fordíthat kiadást az önkormányzat, állami támogatás ugyanis 
csak a meghatározott célra, kötelező feladatara használható fel. Tehát először a falunap forrását 
kellene megteremteni a képviselőtestületnek, amennyiben annak megszervezése mellett dönt. 
 
Mikola Bálint képviselő: 
Többen is kérdezték már, hogy milyen fellépők lesznek a falunapon. 
 
Nagyné Horváth Erzsébet képviselő: 
Fellépőről korábban sem volt szó, erre valóban nincs pénz. Az a baj, hogy mindenki egy olyan 
rendezvényt várna, mint a diófesztivál szokott lenni. 
 
Bunna Istvánné alpolgármester: 
Véleménye szerint át kellene gondolni még egyszer azt, hogy egyáltalán legyen-e falunap. Most 
kezdődik az iskola, ami nagyon sokba kerül a szülőknek.  
 
Nagyné Horváth Erzsébet képviselő: 
Egyetért az alpolgármesterrel, nem biztos, hogy meg kellene most ezt a falunapot szervezni. A 
megbeszélésen megjelentek egy része sem igazán akarta most ezt a falunapot, igaz akkor ezt nem 
mondták el. 
 
Mikola Bálint képviselő: 
Véleménye szerint sem kellene megszervezni. Erre most nincs pénze az önkormányzatnak.  
 
A hozzászólásokat figyelembe véve a testület egyhangúlag elvetette a falunap megszervezésének 
ötletét. 
 



 
Egyéb napirend nem volt, a polgármester megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 
 
 

K. m. f. 
 
 

Klapka György      Simon Blanka 
polgármester          jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


